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KIELNO – 
KOWALEWO
Włodarze gminy wraz  
z Powiatem Wejherowskim 
realizują pierwszy etap 
modernizacji drogi.

DNI  
PIAŚNICKIE
W kwietniu - miesiącu 
pamięci narodowej w Gminie 
Wejherowo odbywały się 
Dni Piaśnickie.

TURNIEJ  
JUDO
Odbędzie się pierwszy 
taki turniej dla dzieci, 
organizowany przez UKS 
Team Dragon Judo.
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Niebieska parada z okazji Dnia 
Świadomości Autyzmu

WEJHEROWO | Kwiecień to miesiąc świadomości o auty-
zmie. Ulicami Wejherowa przeszła niebieska parada z okazji 
Światowego Dnia Świadomości Autyzmu i na końcu wspól-
nie celebrowała pod pomnikiem Jakuba Wejhera ten wyjąt-
kowy dzień. W uroczystościach wziął udział prezydent mia-
sta, Krzysztof Hildebrandt.

Dzień Świadomości Autyzmu, przede 
wszystkim przybliża nam, że każdy z nas jest 
inny i wyjątkowy. Mimo różnić, powinniśmy 
starać się aby nikt nie czuł się wykluczony  
w społeczeństwie. Do wspólnych obcho-
dów, na wejherowski rynek przybyło mnó-
stwo osób z całego powiatu wejherowskiego,  
w tym nauczyciele i uczniowie ze szkół 
podstawowych, średnich i społecznych.

Ważnym punktem programu wydarzenia 
było rozstrzygnięcie konkursu plastycznego 
„Autyzm czyli...”. Nagrody zdobyły dzieci  
z przedszkoli i szkół z powiatu wejherow-
skiego. Po rozdaniu nagród zwycięzcom, 
uczniowie ze szkoły z Bożego Pola odśpiewali 
piosenkę przygotowaną specjalnie na ten 
dzień. Członkowie Karate Klub Wejherowo 
przygotowali pokaz sztuki walki. Na szczęśliw-
ców czekała loteria fantowa, w której można 
było wygrać ciekawe nagrody. Przygotowano 
również stoisko, przy którym Wejherowianie 

mogli założyć kartę mieszkańca. Każdy mógł 
zagrać w popularną grę „Jenga” przy stano-
wisku edukacyjno – animacyjnym, czy też 
zakręcić Kołem Fortuny. Otwarty był również 
punkt z przekąskami. Dochód ze sprzedaży 
przeznaczony jest na cele charytatywne Sto-
warzyszenia.

Stowarzyszenie na rzecz Osób z Autyzmem 
wyznaje zasadę, iż każdy ma prawo do peł-
nego uczestnictwa w życiu społecznym i nikt 
nie może być pozostawiony poza nawiasem 
społeczeństwa. W tym roku zrzeszenie święto-
wało 10-lecie swojej działalności. Jak podkreśla 
prezes stowarzyszenia Arkadiusz Raguza, nie-
zwykle ważna jest współpraca z samorządami, 
instytucjami, sponsorami i wszystkimi ludźmi, 
którzy okazują wsparcie, tak abyśmy mogli 
wspólnie działać na rzecz osób ze spektrum 
autyzmu.

Źródło: UM Wejherowo

Na starcie stanie ponad 370 zawodniczek  
i zawodników z całego kraju i ruszą trasą pro-
wadzącą między innymi ulicami Dębogórską, 
Starowiejską i Żołnierzy I Dywizji Wojska Pol-
skiego,  co oznacza chwilowe wyłączenia  
z ruchu i utrudnienia dla kierowców.

Krajowa elita amatorów i najlepsi mło-
dzieżowi zawodnicy zmierzą się w duathlo-
nie, czyli wytrzymałościowej kombinacji biegu  
i jazdy na rowerze. To właśnie w Rumi poznamy 
polską czołówkę i dowiemy się, kto zdobędzie tytu-
ły Mistrzów Polski w poszczególnych kategoriach.

Na linii startu będzie pojawiać 
się od kilkudziesięciu do kilku-
set zawodników i zawodniczek, 
a cała impreza odbywa się pod 
nadzorem Polskiego Związku 
Triathlonu.

Zmiany dla kierowców
Organizacja duathlonu na 

terenie Rumi oraz gminy Ko-
sakowo wiąże się ze zmianami  
w ruchu drogowym. Utrudnie-
nia dotyczą niedzieli 21 kwietnia 
w godzinach od 9:30 do 16:20  
(z przerwą w godz. 11:45-12:40).

Ze względu na przebieg trasy 
zmagań, chwilowo zamknięte 
będą ulice:

Dębogórska – na odcinku od 
ul. Mickiewicza do ronda Jana 
Pawła II;

Starowiejska – na odcinku od 
ronda Jana Pawła II do skrzyżo-
wania z ul. Dąbrowskiego (bez 
skrzyżowania);

Żołnierzy I Dywizji Wojska 
Polskiego i droga 1490G do 

skrzyżowania w kierunku Mrzezina (bez skrzyżo-
wania).

Schemat i program czasowego zamknięcia ulic 
jest identyczny jak w latach ubiegłych (można zo-
baczyć go w pełnej wersji na infografice).

Organizatorzy wytyczyli też trasy możliwych 
objazdów:

objazd do Kosakowa – od strony ul. Ko-
synierów ulicami: Ceynowy, Żwirki i Wigury, 
rondo w ciągu ul. Sobieskiego, nawrót do  
ul. Dąbrowskiego, ul. Gdańską, ul. Dębogórską  

i dalej w kierunku Dębogórza;
objazd do Wejherowa – od strony ul. Dębo-

górskiej ulicami: Gdańską, Dąbrowskiego do  
ul. Sobieskiego;

objazd  do  Rumi  –  o d  s t rony  Mrze z i -
na przez drogę 1490G, ul.  Rzemieślniczą  
i ul. Chrzanowskiego w Kosakowie, ul. Pomorską  
i ul. Partyzantów w Dębogórzu.

Autobusy zmienią swoje trasy
Zmiany dotyczą też linii autobusowych ZKM 

Gdynia w tych samych godzinach: linii J, 84, 85, 
86, 87 oraz 173. Czasowo nieczynna będzie część 
przystanków, uruchomione zostaną też przystanki 
tymczasowe.

Wszyst k ie  szczegóły  dotyczące  zmian  
w kursowaniu autobusów są dostępne na stronie 
internetowej przewoźnika.

Poznamy najlepszych
Program zawodów przewiduje rozegranie łącznie 

czterech wyścigów o randze Mistrzostw Polski. Trzy 
wyścigi dedykowane są zawodnikom sportu mło-
dzieżowego, tzw. sportu kwalifikowanego (SSM)  
i sportu wyczynowego. Jeden wyścig dedykowany 
jest natomiast najlepszym amatorom w kraju.

Program Mistrzostw Polski w Duathlonie  
w Rumi:

10:00 – start Mistrzostw Polski amatorów  
w grupach wiekowych na dystansie 5-20–2,5;

13:10 – start młodzików i młodziczek (13-14 lat) 
na dystansie 1,25-6-0,5;

13:50 – start juniorów młodszych i juniorek (15-
17 lat) na dystansie 2,5-10,8-1,25;

15:00 – start wyścigu głównego dla juniorów, 
młodzieżowców oraz elity na dystansie 5-21,2-2,5.

Więcej informacji o imprezie można uzyskać na 
stronie duathlonenergy.pl.

Źródło: UM Rumia

Duathlon i utrudnienia w ruchu
RUMIA |Już w najbliższą niedzielę 21 kwietnia Rumia będzie po raz ósmy gospodarzem Mistrzostw Polski w Duathlonie.
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Chęć udziału w akcji można zgłosić pod nu-
merem telefonu 58 678 80 15, 58 738 60 33 do 
dnia 19 kwietnia.
Urząd Miasta Redy zapewnia worki na śmieci, 
rękawiczki do ich zbierania, odbiór pełnych 
worków z miejsca ich pozostawienia (tak by 
były łatwo dostanę dla służb komunalnych 
oraz po podaniu ich lokalizacji) i gadżety 
ekologiczne.
Monika Fischer

REDA | Już w najbliższą sobotę, 20 kwietnia 
odbędzie się akcja „Wielkie Sprzątanie Redy”.

fot. pexels.com

„WIELKIE 
SPRZĄTANIE REDY”



www.gwe24.pl/aktualnościPiątek, 19 kwietnia 2024 3

fo
t. 

U
M

 W
ej

he
ro

w
o

Jak podkreśla Krzysztof Hildebrandt, prezydent Wejherowa, trwają 
zaawansowane prace w celu rozpoczęcia realizacji kolejnych inwestycji 
lokalnych – w poszczególnych dzielnicach i osiedlach.

W ramach ogłoszonego przetargu nową nawierzchnię jezdni i chod-
ników zyskają:
• ul. Łęgowskiego (wykonany zostanie także nowy łącznik do Węzła 

Działki, jako zadanie wieloletnie),
• I etap ul. Roszczynialskiego (zrealizowany do października 2024 r.),
• ul. Gniewowska,
• skrzyżowanie Derdowskiego-Narutowicza-Słoneczna,
• ul. Derdowskiego,
• ul. Kociewska,
• trzecia nitka wzdłuż ul. Gdańskiej za ekranem dźwiękochłonnym,
• ul. Bema,
• droga dojazdowa do Placu im. Ryszarda Jakubka.

Remont ul. Kochanowskiego wykona Zakład Usług Komunalnych  
w Wejherowie.

Źródło: UM Wejherowo

Wkrótce kolejne inwestycje 
drogowe w Wejherowie
WEJHEROWO | Budowa i remont ulic: Łęgowskiego, Roszczynial-
skiego, Gniewowskiej, Kochanowskiego, Kociewskiej, skrzyżowania 
Derdowskiego ze Słoneczną wraz z Derdowskiego, Bema, trzeciej 
nitki przy ul. Gdańskiej oraz drogi prowadzącej do placu im. Ryszarda 
Jakubka – to niektóre inwestycje na 2024 rok.

Policjanci w poniedziałek po południu otrzymali zgło-
szenie o kradzieży roweru bmx. W trakcie prowadzo-
nych ustaleń okazało się, że rower nie był zabezpieczo-
ny blokadą czy linką, a dodatkowo znajdował się  
w miejscu ogólnodostępnym.
Policjanci przypominają i apelują:
Aby zapobiec utracie swojego jednośladu warto zadbać 
o jego prawidłowe zabezpieczenie. Należy pamiętać  
o tym, aby zamknięcie roweru posiadało patent - sama 
linka nie stanowi żadnej przeszkody dla złodzieja. Warto 
korzystać z profesjonalnych zabezpieczeń – blokad 
typu U-LOCK. Nie wystarczy tylko zapiąć blokadę, nale-
ży robić to w odpowiedni sposób, przeplatając zabez-
pieczenie przez ramę i koło do czegoś, co nie zostanie 
ukradzione z całym rowerem.
Ponadto rowery, z których nie korzystamy, warto 
umieszczać w dobrze zabezpieczonych pomieszcze-
niach piwnicznych, boksach rowerowych czy mieszka-
niach. Ważnym jest, aby udokumentować jaki numer 
ramy posiada rower, co ułatwia pracę policjantów  
w przypadku, gdy już do kradzieży doszło.
Nie bójmy się zwracać uwagi osobom, które  
w sposób nieodpowiedni zabezpieczają swoje rowery. 
Może dzięki temu taka osoba uniknie straty swojego 
pojazdu.
Źródło: KPP Wejherowo

POWIAT | W poniedziałek policjanci otrzymali zgłosze-
nie o kradzieży roweru. Okazało się, że nie był zabez-
pieczony przed kradzieżą.

fot. pexels.com

PAMIĘTAJ, ZABEZPIECZ ROWER

W pierwszym etapie tej inwe-
stycji powstanie m.in. rondo wraz  
z całą infrastrukturą na ulicy Leśnej 
i Myśliwski Dwór. Takie rozwiązania 
drogowe są kosztowne, ale potrzebne 
by zapewniać bezkolizyjny ruch i tym 
samym podnieść bezpieczeństwo na 
gminnych drogach.

W zeszłym roku prezentowana była 
wizualizacja przebudowy w Kowa-
lewie wraz z rondem oraz budowa 
ronda na ulicy Leśnej i Myśliwski 
Dwór. Wójt Ryszard Kalkowski roz-
mawiał wielokrotnie na temat roz-
budowy dróg powiatowych nr 1406G 
Kielno – Kowalewo z władzami Sta-
rostwa Powiatowego w Wejherowie. 
Dzięki tym rozmową w zeszłym roku 
mogły toczyć się prace projektowe,  
a wizualizacja mogła zostać zaprezen-
towana publicznie. Cały zakres prac 
to 6 km drogi powiatowej.

Droga powiatowa nr 1406G z Kielna 
w stronę Kowalewa zostanie zmoder-
nizowana na prawie 700 metrowym 
odcinku, a na skrzyżowaniu ulicy  
Leśnej z ulicą Myśliwski Dwór zosta-
nie wybudowane rondo.

- Chcemy także przypomnieć wizu-
alizację kolejnego etapu przebudowy 
drogi powiatowej nr 1406G w Kowa-
lewie. Również tutaj powstanie rondo 
wraz z budową zatok autobusowych 
i bezpieczne przejścia wraz z ciągami 
pieszo-rowerowymi. Jest to podykto-
wane planami utworzenia nowej linii 
autobusowej. Roboty rozpoczynają się 
już za chwilę. Za zaistniałe utrudnie-
nia przepraszamy – zapowiada Urząd 
Gminy Szemud.

Źródło: UG Szemud

Modernizac ja trasy 
Kielno - Kowalewo

GMINA SZEMUD | Włodarze gminy wraz z Powiatem Wejherowskim i Zarządem Dróg dla 
powiatu puckiego i wejherowskiego realizują pierwszy etap modernizacji drogi na odcinku 
Kielno – Kowalewo.
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Miejski Dom Kultury w Rumi wzbogacił się  
o nową scenę kulturalną – w Galerii Rumia nastą-
piło uroczyste otwarcie obiektu. Artyści skupieni 
wokół Pomorskiego Teatru Nobilis (sekcji teatral-
nej MDK Rumia) zaprosili słuchaczy na koncert 
pt. „Galeria Piosenki” do muzycznego świata 
polskich i zagranicznych przebojów.

Po wykonaniu remontu i dostosowaniu jednego 
z boksów handlowych na poziomie +1 Galerii 
Rumia stanęła profesjonalna scena z odpowied-
nim nagłośnieniem i oświetleniem oraz zaplecze 
w postaci garderoby.
– Jako placówka kulturalna silnie odczuwamy 
brak sali, która pozwoliłaby nam na organizację 
koncertów czy spektakli dla większej publiczno-
ści. Nowy zarząd Galerii Rumia skontaktował się 
z nami, wychodząc z inicjatywą przeznaczenia 
jednego z boksów na organizację takich wyda-
rzeń. W efekcie spotkań i rozmów zawiązała się 
między nami nić porozumienia – mówi dyrektor 
MDK Rumia, Michał Gaj.
Najbliższe wydarzenia:
9 maja – Casting do konkursu Rumski Wokal dla 
osób od 14. Roku życia. Przesłuchania odbędą 
się w godzinach 17:00-20:00,
10 maja. g. 18:00– Koncert „Piosenki Portowe”  
w wykonaniu Oli Lis i Ignacego Jana Wiśniew-

skiego. Bilety w cenie 30 zł do nabycia w sekre-
tariacie MDK Rumia,
25, 26 maja, g. 18:00 – Komedia muzyczna „Dwa-
naście scen z życia matki”. Występują Angelika 
Okroj i Piotr Lewicki. Bilety w cenie 30 zł do 
nabycia w sekretariacie MDK Rumia..

Źródło: MDK Rumia

NOWA SCENA KULTURALNA MDK
RUMIA | W Galerii Rumia na poziomie +1 znajduje się scena z widownią na 120 osób, na której już 
w maju odbędą się koncert, spektakl muzyczny i casting do konkursu wokalnego.

fot. MDK Rumia
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Każdy, kto przyniesie odpowiednią ilość śmieci, 
otrzyma w zamian rośliny przeznaczone do sa-
dzenia. Akcja rozpocznie się w sobotę 27 kwietnia  
o godzinie 10:00 na parkingu MOSiR-u i potrwa do 
godziny 13:00 lub do wyczerpania zapasu sadzonek.

Zasady ekologicznej wymiany:
Makulatura
1-10 kg = 1 sadzonka sezonowa;
Powyżej 10 kg = 1 sadzonka wieloletnia lub 2 sa-

dzonki sezonowe.
Elektroodpady
Mała ilość sprzętu (np. kilka telefonów komór-

kowych lub czajnik, do 5 kg) = 1 sadzonka rośliny 
wieloletniej lub 1 sadzonka rośliny sezonowej;

Średnia ilość sprzętu (np. komputer stacjonarny, 
drukarka, kosiarka, myjka ciśnieniowa) = 2 sadzonki 
rośliny wieloletniej;

Duża ilość sprzętu (np. lodówka, kuchenka, pralka, 
piekarnik, kilka komputerów) = 3 sadzonki rośliny 
wieloletniej.

*Organizator może przyznać uczestnikowi więcej 
lub mniej roślin, w zależności od ilości i rodzaju 
przyniesionych odpadów.

Wśród wydawanych uczestnikom roślin znajdą 
się: krzewy (np. rododendron, azalia, hortensja 
bukietowa, róża), krzewy owocowe (np. borówka, 
malina, porzeczka) oraz byliny (np. jeżówka, szałwia, 
lawenda).

Uwaga! Przekazywane elektroodpady muszą być 
kompletne pod względem elektrycznym i elektro-
nicznym:

Lodówki muszą zawierać agregat, kompresor 
chłodzący;

Pralki, zmywarki i narzędzia muszą zawierać silni-
ki i programatory;

Telewizory kineskopowe muszą zawierać cewkę 
miedzianą;

Komputery muszą zawierać podzespoły i karty 
graficzne, dopuszczalny jest brak twardego dysku.

Źródło: UM Rumia

Kolejna akcja „Sadzonki za Odpady”
RUMIA | Urząd Miasta Rumi organizuje kolejną ekologiczną akcję, związaną z wymianą elektro-
śmieci i makulatury na sadzonki roślin.
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Na ratunek żabom
WEJHERWO | Wiosna jest czasem, w którym zwierzęta budzą się ze snu zi-
mowego. Należą do nich również żaby, które udają się na gody do zbiorników 
wodnych. Po raz kolejny uczniowie ze Szkoły Podstawowej nr 5 w Wejherowie 
spotkali się, aby wspólnie przenieść płazy do stawów na osiedlu Fenikowskiego.

Potrzeba takiej akcji wynika z faktu, że płazy 
giną w drodze do zbiornika wodnego. Wzięli  
w niej udział uczniowie i nauczyciele wejherow-
skiej ''piątki''. W wydarzeniu wzięli także udział 
dyrektor SP nr 5 Beata Dampc, prezydent miasta 
Wejherowa Krzysztof Hildebrandt wraz ze swoim 
zastępcą Arkadiuszem Kraszkiewiczem. Jak pod-
kreślił prezydent, akcja ratująca żaby jest przed-
sięwzięciem edukacyjnym, żywą lekcją przyrody, 
z której każdy uczeń zdobywa długotrwałą wiedzę 
na temat świata zwierząt.

Dlaczego ważna jest ochrona płazów i pomoc  
w ich przenoszeniu?

Płazy spełniają bardzo ważną rolę w środowisku 
przyrodniczym ponieważ są dobrym wskaźnikiem 
stanu środowiska – reagują na zanieczyszczenie 
gleby i wody m.in. metalami ciężkimi, pestycydami 

i węglowodorami. Przyczyniają się do równowagi 
biologicznej - płazy odżywiają się głównie komara-
mi, meszkami i ślimakami nagimi (jakże uciążliwe 
bywają dla człowieka). Z ciekawostek, ropucha 
szara (która najliczniej występuje na tym terenie) 
wykazuje duże przywiązanie do zbiornika wodne-
go, w którym się narodziła, a maksymalny zasięg 
migracji może wynieść ok. 3 km.

Kierowco, jedź ostrożnie
Zwracamy się z prośbą do kierowców, aby 

uważniej i wolniej jechali przez ul. Orzeszkowej  
i ul. Fenikowskiego – może to zaoszczędzić życie 
wielu płazom. Prosimy również o nieniszczenie 
płotków, które zamontowane są na terenie par-
kingu – powstrzymują one płazy od wejścia na 
jezdnię.

Źródło: UM Wejherowo

Cztery Pory Miłowania to obecnie najszybciej zdobywający 
popularność zespół na polskiej scenie muzycznej, wykonu-
jący muzykę w nurcie poezji śpiewanej i folku. Ich niezwykła 
zdolność do rozbudzania emocji, wzruszania słowem i mu-
zyką, sprawia że trafiają prosto do ludzkich serc – zaskaku-
jąc i zachwycając.
Wokalistą, gitarzystą, konferansjerem, autorem muzyki, liderem 
i założycielem zespołu jest utalentowany i charyzmatyczny 
Michał Miotke. To jego poruszający głos usłyszeć możecie przy 
mikrofonie. Gitarzystą basowym, współzałożycielem zespołu  
i autorem kilku piosenek jest Patryk Wendrowski, nietuzinkowy 
wirtuoz gitary basowej z wybitną wyobraźnią muzyczną. Ca-
łość aranżacji muzycznych swoim talentem instrumentalnym  
i wokalnym ubogaca znakomita pianistka Malwina Groenwald.
Usłyszeliśmy utwory z piątej płyty wokalistów, takie jak: „Nie 
przemijamy”, „Chodź opowiem ci dom”, „Nasza Melodia”, „Pani 
mi mówi”, „Kilka słówek o tęsknieniu”, „Bukiet wiosenny” oraz 
„Bieszczadzka tęsknota”.
Występ cieszył się ogromnym uznaniem, nie zabrakło bisu  
i owacji na stojąco. Po koncercie można było nabyć autografy 
oraz zrobić wspólne zdjęcie.
W najbliższą sobotę w Fabryce Kultury kolejny koncert, tym 
razem solowy Janusza Radka - The Best of 2.0.
Źródło: UM Reda

REDA | Na scenie Fabryki Kultury gościł zespół „Cztery 
Pory Miłowania”.

fot. Michał Kaczmarek

„CZTERY PORY MIŁOWANIA” 
W FABRYCE KULTURY

Jak informowano już wcześniej, radny Kazimierz Mach i Pani Woje-
woda Pomorska Beata Rutkiewicz podpisali umowę na dofinansowanie 
tej inwestycji w wysokości 50%.

Wójt wraz z Panią Sołtys Bojana podali informacje, że prace potrwają 
od 3 do 4 tygodni i przepraszają za utrudnienia. Już niedługo cała ulica 
będzie służyć wszystkim uczestnikom ruchu. Realizatorem tego przed-
sięwzięcia jest Gminne Przedsiębiorstwo Komunalne w Szemudzie.

Finalnie to ponad 600 metrów nowej drogi, koszt całego zadania to 
blisko 500 tysięcy złotych. Tym samym poprawiony zostanie przejazd 
całą arterią z Majora Bojana aż Na Dambnik. Droga będzie w pełni 
utwardzona.

- O środki staraliśmy się już od zeszłego roku i czekaliśmy na rozstrzy-
gnięcie. Ponownie się udało pozyskać ważne wsparcie na inwestycję. 
Kolejne nasze wnioski czekają na rozpatrzenie – infrmuje Urząd Gminy 
Szemud.

Źródło: UG Szemud

Utrudnienia w Bojanie
GMINA SZEMUD | Rozpoczęły się roboty drogowe na ulicy Św. Józefa 
w Bojanie. Tym samym dokończana będzie modernizacja tej ulicy.
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Dni Piaśnickie GMINA WEJHEROWO | Tradycyjnie, w kwietniu - miesiącu pamięci 
narodowej w Gminie Wejherowo odbywają się Dni Piaśnickie.

Tegoroczne obchody trwały trzy dni i rozpoczęły się  
11 kwietnia w Szkole Podstawowej nr 2 w Bolszewie, 
gdzie odbyła się Olimpiada Piaśnicka. W wydarzeniu 
udział wzięło 15 szkół podstawowych z terenu całego 
powiatu wejherowskiego. Rozstrzygnięto również 
konkurs plastyczny "Piaśnica - miejsce martyrologii",  
w którym uczestniczyło 8 szkół.

- Gratulujemy wszystkim wyróżnionym. Honorowy pa-
tronat nad wydarzeniem objęli Pomorski Kurator Oświa-
ty w Gdańsku, Instytut Pamięci Narodowej Oddział  
w Gdańsku, Muzeum Piaśnickie i Stowarzyszenie "Rodzi-
na Piaśnicka" – przekazuje Urząd Gminy Wejherowo.

W piątek odbył się Rajd Gwiaździsty im. majora 
Edwarda Łakomego. Uczniowie szkół podstawowych 
z Gminy Wejherowo oraz Szkoły Podstawowej nr 8 
im. Martyrologii Piaśnicy w Wejherowie, rankiem wy-
ruszyli na szlak, aby dotrzeć do sanktuarium w lasach 
piaśnickich. Tam wykonywali różnorodne zadania 
np. malarskie, recytatorskie pod okiem jurorów. Po 
długich naradach jury przyznało nagrodę za pierwsze 
miejsce reprezentantom Szkoły Podstawowej im. Jakuba  
Wejhera w Górze.

Tradycją rajdów stało się wspólne złożenie wiązanki 
kwiatów i zniczy na grobie dzieci, przez wójta z przed-

stawicielami uczniów. Oczywiście, nie mogło zabraknąć 
podziękowań dla pilotów i opiekunów wszystkich drużyn, 
a także słodkich upominków dla uczestników.

Kulminacyjnym momentem obchodów XII Dni Pia-
śnickich były uroczystości upamiętniające pomordowa-
nych przed pomnikiem w Piaśnicy. W uroczystości wzięły 
udział liczne reprezentacje władz samorządowych, insty-
tucji państwowych, służb mundurowych oraz organizacji 
pozarządowych. Odpowiednią rangę uroczystości nadała 
kompania honorowa Garnizonu Wejherowo oraz Orkie-
stra Dęta Gminy Wejherowo. Program artystyczny na tę 
okazję przygotowali uczniowie ze Szkoły Podstawowej nr 
2 w Bolszewie.

Równocześnie w lesie piaśnickim odbywała się 
XVI edycja Biegów Piaśnickich, które zgromadzi-
ły na starcie rekordową liczbę uczestników- niemal 
600. Na dystansie 10 km wśród panów zwyciężył  
Sebastian Waśkiewicz z Gdańska (00:35:46.33)  
a wśród kobiet Ilona Mickiewicz-Szymańska z Domatów-
ka (00:44:03.88). W marszu nordic walking na dystansie 
5 km pierwszy linię mety z kijkami przekroczył Piotr 
Brzozowski ze Sławna (00:32:50.10). Najszybszą z pań 
była Katarzyna Szpilman z Gdyni (00:34:08.88).

Źródło: UG Wejherowo

fot. Julia Król

We wtorek na terenie powia-
tu wejherowskiego policjanci 
drogówki oraz policjanci pre-
wencji z podległych jednostek 
Policji realizowali działania 
„Trzeźwość". Miały one na 
celu zapewnienie bezpieczeń-
stwa uczestnikom ruchu dro-
gowego, poprzez ujawnianie 
i eliminowanie nietrzeźwych 
kierujących.

Mundurowi sprawdzili stan 
trzeźwości  łącznie ponad 
2500 kierujących. Podczas 
działań ujawnili 6 uczestni-
ków ruchu drogowego, którzy 
zdecydowali się kierować pod 
wpływem alkoholu. 4 kierow-
ców odpowie za popełnione wykroczenie, a 2 za 
przestępstwo.

Podczas jednej z kontroli drogowych kierowca 
samochodu vw golf odjechał z miejsca kontro-
li drogowej. Policjanci Wydziału Kryminalnego 
podjęli działania, dzięki którym zatrzymali tego 
kierującego. Wykonane badania alko-testem po-
twierdziły obecność alkoholu w organizmie 30-lat-
ka, ponadto pobrano od niego krew do analizy. 
Samochód został zabezpieczony.

Przypominamy, że pomimo wydania przez osobę 
uprawnioną do kontroli ruchu drogowego, poru-
szającą się pojazdem lub znajdującą się na statku 
wodnym albo powietrznym, przy użyciu sygnałów 
dźwiękowych i świetlnych, polecenia zatrzymania 
pojazdu mechanicznego nie zatrzymuje niezwłocz-

nie pojazdu i kontynuuje jazdę, podlega karze po-
zbawienia wolności od 3 miesięcy do lat 5.

Pamiętajmy, że jedną z konsekwencji jazdy sa-
mochodem pod wpływem alkoholu jest zatrzyma-
nie prawa jazdy, a w niedalekiej przyszłości także 
sądowy zakaz kierowania wszelkimi pojazdami 
mechanicznymi. W przypadku nietrzeźwych rowe-
rzystów – takie sprawy kończą się postępowaniem 
mandatowym, gdzie wysokość mandatu została 
określona w przepisach i wynosi odpowiednio za 
stan nietrzeźwości karę 2500 zł mandatu, a za jazdę 
rowerem w stanie po spożyciu alkoholu, mandat 
wynosi 1000 zł.

Nietrzeźwy kierowca stanowi niebezpieczeństwo 
nie tylko dla siebie, ale także dla innych uczestni-
ków ruchu drogowego.

Źródło: KPP Wejherowo

Działania „Trzeźwość”
POWIAT | Głównym celem akcji jest poprawa bezpieczeństwa na dro-
gach, poprzez eliminowanie z ruchu nietrzeźwych kierujących.

Wójt Gminy Szemud Ryszard Kalkowski spotkał się 
z Panem Michałem Gomółką z firmy Strzyżowski. 
Net i przekazał ważne informacje dotyczące nowej 
inwestycji. Na terenie gminy powstanie 5715 nowych 
przyłączy do światłowodu. Jest to ogromna liczba, 
która da mieszkańcom i przedsiębiorcom możliwość 
rozwoju. Pierwsze przyłączenia będą już w ciągu 4-5 
miesięcy.
- Była to praca całego zespołu, a przedsiębiorstwo 
przygotowywało mapy od 2019 roku. W ten sposób 
firma Strzyżowski. Net wygrała w konkursie FERC  
i będzie działać tak szybko, jak to możliwe. Będziemy 

terenem z największym zagęszczeniem światłowodu 
na Pomorzu. Każdy będzie mógł się przyłączyć. Kto 
chciałby zgłosić się do przyłączenia lub sprawdzić 
czy jego również obejmuje światłowód, to może 
wszystko załatwić w Centrum Samorządowym  
w Szemudzie na ulicy Samorządowej 1 – zapowiada 
Urząd Gminy Szemud.
Inwestycja będzie realizowana w etapach, w pierw-
szym roku realizowane będzie minimalnie 15%,  
w drugim 35%, a w trzecim już 100% zadania. To nowa 
cyfrowa era dla wiejskiej Gminy Szemud.

Źródło: UG Szemud

SZYBKI INTERNET W CAŁEJ GMINIE
GMINA SZEMUD | Szybki internet światłowodowy w całej Gminie Szemud, to już nie 
tylko marzenie a realny plan działania.

fot. UG Szemud



Powiat i Miasto Wejherowo 
wspólnie wyremontują drogi 

Ósmoklasiści poznali ofertę edukacyjną powiatowych szkół

Rozbudowa ul. Reformatów i Kościuszki, remont ul. Rzeźnickiej i Św. Jana, przebudowa ulic: 12 Marca, Chopina, Sobieskiego, Sucharskiego 
i Strzeleckiej oraz doświetlenie przejść dla pieszych przy ul. Sikorskiego z przebudową skrzyżowania z ul. Myśliwską – to inwestycje na 
drogach powiatowych, które realizować będą wspólnie Miasto Wejherowo i Powiat Wejherowski.  Podpisane w tej sprawie porozumienie 
przyczyni się  do większego bezpieczeństwa kierowców i pieszych.

W PZS nr 2 w Wejherowie odbyły się Targi Edukacyjne, podczas których  uczniowie kończący szkołę podstawową mogli zapoznać się z publiczną ofertą edukacyjną 
powiatowych szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2024/2025.

Powiat Wejherowski
www.powiatwejherowski.pl /powiatwejherowski

Powiat Wejherowski oraz Miasto Wejherowo 
będą wspólnie realizować kolejne zadania drogowe  
i ubiegać się o dofinansowanie poszczególnych in-
westycji ze źródeł zewnętrznych oraz partycypować 
w kosztach. W ramach współpracy w latach 2024-
2028 samorządy zrealizują kolejne zadania drogowe  
i będą je wspólnie finansować przekazując po 50 
proc. wkładu własnego kosztów inwestycji. Doku-
ment w tej sprawie podpisali Prezydent Wejhero-
wa Krzysztof Hildebrandt, Starosta Wejherowski  
Gabriela Lisius i Wicestarosta Jacek Thiel. 

Włodarze obu samorządów podkreślają, że dzięki 
pozyskiwaniu środków zewnętrznych i współdzia-
łaniu  można szybciej i skuteczniej oraz przy mniej-
szym nakładzie finansów realizować więcej projek-
tów drogowych, co wpływa na poprawę stanu dróg. 

 – Naszym priorytetem zawsze była współpraca  
z miastem i z gminami, bo wiemy, że jeżeli wspólnie 
realizujemy inwestycje, można ich wykonać znacznie 
więcej - podkreśla Starosta Wejherowski Gabriela 
Lisius. – W Wejherowie udało się nam się już zreali-
zować wiele zadań i chcielibyśmy wyznaczyć cele na 
kolejne lata. W myśl podpisanego porozumienia reali-
zować będziemy duże inwestycje na kolejnych drogach 
w Wejherowie wspólnie z Miastem Wejherowo. 

– Dzięki dobrej współpracy miasta z powiatem 
zmieniamy w mieście drogi, ta infrastruktura jest 

coraz nowocześniejsza, budujemy ścieżki pieszo-ro-
werowe, oświetlenie – mówi Prezydent Wejherowa  
Krzysztof Hildebrandt. - Przykładem są ulice: Tartacz-
na, Przemysłowa czy Inwalidów Wojennych z rondem  
w ul. Sobieskiego. Ta przestrzeń wokół nas wyglą-
da zupełnie inaczej. Cyklicznie staramy się ustalać  
z powiatem kolejne zadania, które będziemy wspólnie 
realizować. 

Inwestycje. które miasto wspólnie z powiatem 
zrealizuje w latach 2024-2028 w ramach porozu-
mienia:

• Rozbudowa drogi powiatowej ul. Reformatów  
i  Kościuszki wraz z budową ronda w ulicy  
Reformatów

• Przebudowa drogi powiatowej ul. Chopina wraz  
z budową ścieżki rowerowej.

• Remont drogi powiatowej ul. Rzeźnickiej i Św. 
Jana oraz ul. 12 Marca wraz z chodnikami i zato-
kami postojowymi

• Przebudowa drogi powiatowej ul. Sobieskiego  
i ul. Sucharskiego

• Przebudowa drogi powiatowej ul. Strzelecka
• Doświetlenie przejść dla pieszych w drodze po-

wiatowej ul. Sikorskiego wraz z przebudową 
skrzyżowania z ul. Myśliwską

Adresatami wydarzenia byli uczniowie klas 
ósmych z terenu powiatu wejherowskiego, 
którzy mieli okazję poznać szeroką ofertę 
edukacyjną szkół prowadzonych przez Po-
wiat Wejherowski z Rumi, Redy i Wejherowa, 
m.in. ogólnokształcących, branżowych oraz 
techników.

–  Wybór szkoły średniej jest pierwszą ważną 
decyzją, z którą muszą zmierzyć się młodzi lu-
dzie, dlatego tak ważne jest, aby mieli dostęp do 
informacji o ofercie edukacyjnej. Stąd każdego 
roku organizujemy targi, aby pomóc uczniom  
w tym wyborze – podkreśla Starosta Wejherow-
ski Gabriela Lisius.

Powiatowe szkoły od lat cieszą się niesłab-
nącym zainteresowaniem wśród absolwentów 
podstawówek, ponieważ oferują nowoczesną, 
dobrze wyposażoną bazę dydaktyczną oraz 
wysoki poziom kształcenia. Ponadto oferują 
interesujące kierunki kształcenia dostosowane 
do zapotrzebowania lokalnego rynku pracy 
oraz potrzeb młodzieży.

Wydarzenie spotkało się z dużym zaintere-

sowaniem ze strony uczniów, stojących przed 
wyborem kolejnego etapu kształcenia i przy-
szłego zawodu. Podczas targów ósmoklasiści 
mogli zapoznać się z bogatą ofertą edukacyjną 
powiatowych szkół ponadpodstawowych i do-
datkowo porozmawiać ze starszymi kolegami, 
którzy już kształcą się w tych placówkach. 
Wybór jest duży, bo jak podkreśla starosta 
uczniowie mogą wybierać spośród 6 liceów 
ogólnokształcących, 5 techników oraz 5 szkół 
branżowych, co daje ponad 20 profili kształ-
cenia ogólnego i prawie 50 profili kształcenia 
technicznego i zawodowego.

– Szkoły takie jak nasza, posiadają obecnie 
bardzo bogate zaplecze sprzętowe do nauki 
zawodów  –  podkreśla Dyrektor PZS nr 2  
w Wejherowie Jacek Tomczak. 

Wydarzenie spotkało się z dużym zaintereso-
waniem ze strony uczniów.

Warto przypomnieć, że nabór do powiato-
wych szkół rozpocznie się 15 maja i potrwa do 
14 czerwca.
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Piotr Wittbrodt wraca do 
sejmiku województwa

RUMIA | „W sejmiku województwa pomorskiego bezpośrednio reprezentuję potrzeby mieszkańców, którzy mnie wybierają” - mówi w rozmowie Piotr Wittbrodt.
Redakcja: Prawie dziesięć tysięcy głosów,  

z czego ok. połowa z terenu powiatu wejherow-
skiego, sporo z Rumi. Najwyraźniej mieszkańcy 
stwierdzili, że będzie Pan dobrze reprezentował 
ich lokalne interesy, będąc radnym województwa 
pomorskiego.

Piotr Wittbrodt: I bardzo dziękuję wszystkim za 
okazane zaufanie. Przez ostatnie lata pracowałem na 
terenie powiatu wejherowskiego przede wszystkim 
jako zastępca burmistrza Rumi. Reprezentowałem 
miasto, biorąc udział w spotkaniach na szczeblu po-
wiatowym czy podczas różnych uroczystości. Anga-
żowałem się w wiele projektów edukacyjnych, mam 
tu na myśli między innymi „Rumię oczami dzieci”, 
miejską edycję „Rowerowego Maja” czy „Maluchy na 
rowery”. Zawsze ważni byli dla mnie seniorzy, stąd 
moja obecność i działania wokół „Pudełka życia” czy 
inicjatywy „Rumskiej Karty Seniora”. Uczestniczy-
łem też regularnie w spotkaniach społeczności osób 
niewidomych, działałem w ramach Stowarzyszenia 
Gmin „Małe Trójmiasto Kaszubskie”. Zainicjowałem 
nagrodę dla środowiska kultury w Rumi – „Skrzydła 
Kultury”. Organizowałem wsparcie dla uchodźców 
z Ukrainy, którzy mogli tu liczyć na niezbędne in-
formacje i pomoc materialną. Mój priorytet to też 
aktywność w organizacji „Pomorskie w Unii Euro-
pejskiej” i różne prounijne inicjatywy.

Czy Pana zdaniem w tym tkwił sukces wyborczy? 
Stawia Pan na bliskość z ludźmi, znajomość ich co-
dziennych problemów i spraw?

Moim zdaniem – tak, dlatego że w sejmiku woje-
wództwa pomorskiego bezpośrednio reprezentuję po-
trzeby mieszkańców, którzy mnie wybierają. Wydaje 
mi się, że uczestnictwo w różnych przedsięwzięciach 
skierowanych do mieszkańców Rumi, ale też całego 
powiatu, dało pewną rozpoznawalność. To też uczucie 
jednoczenia się z mieszkańcami, dla których jesteśmy 
przedstawicielami ich interesów. Tego oczekują od 
samorządowców.

W poprzedniej kadencji zrezygnował Pan z uzy-
skanego mandatu do sejmiku województwa, żeby 

pełnić funkcję wiceburmistrza Rumi. Tym razem 
będzie inaczej?

Tak, tym razem postawię na bycie radnym. Wcze-
śniej, kiedy byłem czynnym radnym, starałem się 
wypełniać swoje obowiązki bardzo intensywnie  
i uczestniczyć we wszystkich działaniach, gdy tylko 
byłem potrzebny i gdy uważałem, że powinienem się 
w coś zaangażować. Nabrałem doświadczenia i obycia 
w samorządzie wyższego szczebla, uczestniczyłem też 
w spotkaniach ogólnopolskich. Byłem członkiem Po-
morskiej Rady Oświatowej, udzielałem się w Komisji 
Współpracy Międzyregionalnej i Zagranicznej oraz 
Komisji Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu. To była dla 
mnie przede wszystkim wielka inspiracja do dalszego 
działania. 

Jakich konkretnych działań, projektów czy ini-
cjatyw mogą się spodziewać po Panu mieszkańcy 
powiatu, w tym Rumi? 

Na pewno będę starał się działać dalej w Komisji 
Zdrowia, Polityki Społecznej i Rodziny oraz angażo-
wać się w sprawy oświatowe. Konieczny jest rozwój 
szkół branżowych, bo lokalny rynek będzie potrzebo-
wał coraz więcej specjalistów z konkretnymi umiejęt-
nościami. Istotne jest dla mnie Centrum Kompetencji 
Morskiej Energetyki Wiatrowej, w którego utworzenie 
Rumia jest bardzo silnie zaangażowana. Nic dziwnego, 
bo offshore to potężna branża, która stworzy wiele 
dobrze płatnych miejsc pracy w całym regionie. Nadal 
interesuje mnie też działalność Komisji Współpracy 
Międzyregionalnej i Zagranicznej. Wiele zależy od 
tego, jak rozłożą się przydziały radnych do poszcze-
gólnych komisji. Cały czas będę starał się podkreślać, 
że dopóki jesteśmy w Unii Europejskiej – o której 
jedni mówią dobrze, a inni czasem źle – to warto 
korzysta z niej i z zasobów, które nam proponuje. 
Będę też wspierał i dążył do realizacji wszystkich pro-
jektów, które są związane z powiatem wejherowskim, 
a są już procedowane w sejmiku. Aktualnie kluczowe 
tematy to kwestia elektrowni jądrowej oraz polityki 
antysmogowej. 

Jeśli zerkniemy całościowo na skład sejmiku, 

większość mandatów – 20 z 33 – przypadło radnym 
Koalicji Obywatelskiej. 

To najlepszy wynik w Polsce z czego jesteśmy bardzo 
dumni, ale przede wszystkim wdzięczni mieszkańcom 
Województwa Pomorskiego, że obdarzyli nas tak du-
żym zaufaniem. Taka przewaga daje możliwość sku-
tecznego działania sejmiku i stabilności na całe 5 lat. 
Chcemy znowu być określani w Brukseli jako jeden  
z najlepszych urzędów marszałkowskich w Polsce, 
które realizuje bardzo potrzebne i ambitne projekty 
dla mieszkańców i ma najwyższy procent wykorzysta-
nia środków unijnych.

Czy ze względu na to, że rządzące w kraju ugrupo-
wanie ma większość w pomorskim sejmiku, miesz-
kańcy mogą mieć obawy, że decyzje będą zapadać 
centralnie? 

Możemy być spokojni, z założenia jest to niemoż-
liwe. Potrzeby lokalne są znane tutaj, na miejscu,  
a kilkaset kilometrów dalej, w stolicy, po prostu nie 
da się podejmować w ciemno decyzji dotyczących 
Pomorza. Natomiast dla lokalnych struktur ten stan 
rzeczy oznacza po prostu dużo łatwiejszy dostęp 
do wszelkich ministerstw i osób, od których będą 
zależały pewne decyzje na szczeblu państwowym. W 
minionych latach jakiekolwiek rozmowy w resortach 
czy departamentach stanu były utrudnione. Po ponad 
100 symbolicznych dniach nowego rządu wiemy, że te 
kontakty się poprawiły. Można się spotkać, podejmo-
wać szybciej decyzje i realizować działania dla naszych 
mieszkańców.

Określiłby to Pan jako odbudowę samorządności, 
która przez ostatnich 8 lat nie była jednak prioryte-
tem dla Warszawy?

Na pewno. Mimo że jeszcze nie we wszystkich 
województwach Koalicja Obywatelska ma większość 
mandatów w sejmikach, to i tak czuć, że będzie 
można łatwiej, sprawniej i prężniej realizować te 
wszystkie zadania, które chcemy wprowadzić w ży-
cie. Jest zielone światło w wielu obszarach – od kolei 
poprzez drogi aż po kluczowe inwestycje dla powiatu 
wejherowskiego. 

Unijne fundusze dalej będą zmieniać nasze miasta 
i gminy?

Województwo pomorskie zawsze pozyskiwało 
najwięcej środków unijnych i najlepiej je rozdyspo-
nowywało, zawsze byliśmy stawiani jako wzór dla 
innych województw – to się na pewno nie zmieni. 
Poza samym pozyskaniem środków z UE musimy je 
też rozliczyć i w odpowiednim czasie wydatkować. 
Celność i skuteczność będzie niezmienna, to już  
w zasadzie symbol Pomorza.

Edukacja, zdrowie, polityka senioralna – to hasła 
z Pana kampanii wyborczej. Jakie działania za tym 
pójdą?

Oczywiście więcej profilaktyki – trzeba zapobiegać 
chorobom. Leczenie jest o wiele droższe, więc warto 
doinwestować właśnie profilaktykę oraz zakup no-
wego sprzętu medycznego dla pomorskich szpitali. 
Kluczowy temat to także zdrowie psychiczne i lepszy 
dostęp do specjalistów, bo niekiedy uzyskanie wspar-
cia psychiatry oznacza podróże dosłownie na drugi 
koniec województwa – trzeba to zmienić. Mój plan to 
też aktywizacja seniorów, czyli szerszy repertuar zajęć 
i większa możliwość korzystania przez nich z różnego 
rodzaju atrakc00ji, dofinansowanie realizujących te 
zadania stowarzyszeń. Wspólne organizowanie prze-
różnych przedsięwzięć, w których mogą uczestniczyć  
i dziadkowie, i rodzice, i ich wnuki oraz dzieci. Łącz-
my pokolenia. Edukacja – mój priorytet to wspo-
mniany rozwój szkół branżowych, które muszą mieć 
nowoczesne, dobrze wyposażone pracownie. Jesteśmy 
w stanie to zrobić, bo są na to środki i przy odpowied-
nich ludziach oraz skutecznym pozyskiwaniu fundu-
szy naprawdę wszyscy mogą być bardziej zadowoleni. 
Każde takie działanie może liczyć na moje poparcie, 
jeżeli są to dobrze wydatkowane pieniądze, które 
mogą służyć mieszkańcom powiatu wejherowskiego.

Co mógłby Pan obiecać na nadchodzącą kadencję 
sejmiku?

Że na pewno nie będę zwalniał tempa. Będę kon-
tynuował swoje zaangażowanie oraz pracę na rzecz 
Rumi i powiatu wejherowskiego.

Piotr Wittbrodt 
– absolwent Uniwersytetu Gdańskiego 
oraz Politechniki Gdańskiej. W latach 2014  
i 2018 był wybierany na radnego Sejmiku 
Województwa Pomorskiego. Członek Po-
morskiej Rady Oświatowej oraz Komisji 
Nauki, Edukacji, Kultury i Sportu Se-
jmiku, a także Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Rodziny Sejmiku. W 2016 
roku zwycięzca plebiscytu organizowanego 
przez Dziennik Bałtycki „Radny na med-
al” w kategorii radny sejmiku. Od 2016 
roku pełni funkcję wiceburmistrza Rumi 
do spraw społecznych. Członek zarządu 
Stowarzyszenia „Pomorskie w Unii Eu-
ropejskiej”. Prywatnie mąż i ojciec. 
Miłośnik muzyki, książek i spacerów brz-
egiem Bałtyku.
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Jak powiedziała dyrektor WCK, Jolanta Różyń-
ska, konkurs zrodził się jako wydarzenie towa-
rzyszące Ogólnopolskiemu Festiwalowi Pieśni 
o Morzu, który odbędzie się 19 kwietnia br. i był 
kierowany do uczniów szkół podstawowych  
z terenu Wejherowa i okolic. Zadaniem uczest-
ników było wykonanie pieśni marynistycznej 
w języku polskim lub kaszubskim. Konkurs 
prowadziła dyrygent i chórmistrz Aleksandra 
Janus – pomysłodawczyni Konkursu Pieśni 
Marynistycznej. W jury zasiadali: wicedyrektor 
WCK Waldemar Czaja, dyrektor SP 9 Olga 
Tomaszewska oraz Jacek Hoduń muzyk  
i kompozytor.
- Wszystkim gratuluję zdobytych nagród oraz 
udziału w konkursie o tematyce morskiej, tak 
jak i sam budynek Filharmonii Kaszubskiej, 
który swoim kształtem przypomina statek - 

mówił prezydent Wejherowa Krzysztof 
Hildebrandt.
Po wysłuchaniu występów konkurso-
wych jury przyznało następujące nagro-
dy i wyróżnienia:
W kategorii Soliści klas I-III: 1. Agata Glac 
- SP 9 Wejherowo, 2. Hanna Pacan - SP9 
Rumia, 3. Marta Chłopecka - SP9  
z Rumia. Wyróżnienia: Maja Krauza 
- SP Gościcino, Zofia Formella - SP11 
Wejherowo. W kategorii Soliści klas IV-V: 
1. Michalina Kielińska - SP1 Bolszewo, 2. 
Aniela Kąkol - SP6 Wejherowo, 3. Zofia 
Jaszczuk - SP11 Wejherowo, Hubert 

Soldatke - SP1 Bolszewo. Wyróżnienia: Apolonia 
Andrzejczuk SP8 Wejherowo, Lena Czarnocka 
SP6 Wejherowo. W kategorii Soliści klas VI-VIII: 
1. Kuba Rabczenko - ZSP Kostkowo, 2. Amelia 
Dziewit - SP9 Rumia. Wyróżnienia: Dominika Leik 
- SP Linia, Dawid Rynkiewicz - SP 9 Wejherowo.
W kategorii Zespoły IV-VIII: 1. Zespół wokalny 
pod kier. Doroty Muża-Szlas (Zespół Szkolno-
-Przedszkolny Kostkowo), 2. Zespół wokalny 
pod kier. Aleksandry Janus (SP 9 Wejherowo), 
3. Zespół wokalny pod kier. Ewy Szmidt (SP 8 
Wejherowo). Wyróżnienia: Zespół wokalny pod 
kier. Ewy Wodniczak (SP 9 Rumia).
Na zdjęciu: 1. Zespół wokalny pod kier. Doroty 
Muża-Szlas z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
w Kostkowie .
Źróło: UM Wejherowo

WEJHEROWO | II Edycja Konkursu Pieśni Marynistycznej odbyła się w Wejherowskim 
Centrum Kultury, pod patronatem prezydenta miasta Wejherowa Krzysztofa  
Hildebrandta, który osobiście wręczył nagrody zwycięzcom. Zdobywcy nagrody 
głównej wystąpią podczas gali finałowej Ogólnopolskiego Festiwalu Pieśni o Morzu.

fot. UM Wejherowo

POZNALIŚMY LAUREATÓW II KONKURSU 
PIEŚNI MARYNISTYCZNEJ

Wydarzenie organizowane w Ekofabryce  
w Wejherowie jak zwykle cieszyło się ogromnym 
zainteresowaniem. Kolejka ustawiła się już przed 
otwarciem obiektu. Przed Galerią można było 
obejrzeć pokaz przygotowany przez Stowarzysze-
nie Rekonstrukcji Historycznych Tempora Mili-
tum, a w trakcie trwania wydarzenia można było 
skorzystać z usług fotografa.

- Wejherowskie Klamoty mają ogromny potencjał, 
dzisiaj jest już ósma edycja tego wydarzenia - mówi 
prezydent Wejherowa Krzysztof Hildebrandt. - 
Przedmioty, które tu widzimy – od sprzętu AGD, 
mebli, różnego rodzaju naczyń po książki i zabaw-
ki – otrzymują drugie życie trafiając do kupują-
cych. Ale jeszcze bardziej istotne jest to, że dochód 
ze sprzedaży trafia do organizacji pozarządowych 
działających na rzecz naszych mieszkańców. Ekofa-
bryka wciąż się rozwija i udowadnia, że bycie „eko” 
ma wiele twarzy.

Jak podkreśla Andrzej Gorczycki, dyrektor  

Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. każda ko-
lejna edycja Wejherowskich Klamotów cieszy się 
większym zainteresowaniem. Do tej pory (oprócz 
8. edycji) przekazano na cele charytatywne ponad 
100 tys. zł.

- Cała idea polega na tym, żeby pomagać sobie na-
wzajem – mówi Andrzej Gorczycki. - Ktoś sprząta 
swoje mieszkanie i pozbywa się niepotrzebnych rze-
czy, które z kolei ktoś inny kupuje, a co najważniej-
sze pieniądze za zakup trafiają do organizacji poza-
rządowej. W ten sposób każdy wygrywa.

W Ekofabryce prowadzone są szkolenia i eduka-
cja. Jest tu także strefa warsztatowa, z której mogą 
skorzystać mieszkańcy i naprawić swoje uszkodzo-
ne przedmioty. Mieści się przy ul. Fabrycznej 10 
w Wejherowie i stanowi jeden z kluczowych ele-
mentów działalności Zakładu Usług Komunalnych 
spółki z o.o.

Źródło: UM Wejherowofo
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Tłumy mieszkańców na Wejherowskich Klamotach
WEJHEROWO | Za nami już 8. edycja, która jak zwykle cieszyła się ogromnym zainteresowaniem wśród mieszkańców. To wydarzenie ma nie tylko eko-
logiczny, ale także charytatywny wymiar. Dochód ze sprzedaży przekazywany jest na cele charytatywne dla wejherowskich organizacji pozarządowych.

We wtorkową noc mieszkańcy mogli już 
uświadczyć trwających prac oraz zamknięcia 
zewnętrznych (prawych) pasów ruchu  
w obu kierunkach na odcinku od przejścia dla 

REMONT ULICY SOBIESKIEGO
RUMIA | Mimo że prace remontowe na ulicy Sobieskiego w Rumi będą 
prowadzone w nocy, ograniczenia związane ze zmianą organizacji 
ruchu będą obowiązywać także za dnia.

fot. UM Rumia

pieszych w okolicy posesji nr 44 do granicy Rumi  
z Gdynią. Ponowne otwarcie prawych pasów ruchu plano-
wane jest na 19 kwietnia o godzinie 5:00. Do tego czasu 
wykonawca chce m.in. wyfrezować nawierzchnię oraz 
ułożyć warstwę wyrównawczą i ścieralną.
Prace zostały podzielone na kilka etapów, realizowanych 
głównie nocami. W nocy z 22 na 23 kwietnia od godziny 
19:00 planowane jest zamknięcie wewnętrznych (lewych) 
pasów ruchu w obu kierunkach na tym samym odcinku. 
Ponowne otwarcie lewych pasów ruchu planowane jest na 
26 kwietnia o godzinie 5:00. Do tego czasu wykonawca 
chce m.in. wyfrezować nawierzchnię oraz ułożyć warstwę 
wyrównawczą i ścieralną.
Od 6 do 17 maja planowane są prace wykończeniowe oraz 
odtworzenie oznakowania poziomego na tym samym 
odcinku.
Powyższe terminy mogą ulec zmianie m.in. ze względu na 
warunki atmosferyczne.

Źródło: UM Rumia

W uroczystościach religijno-pa-
triotycznych wzięły udział delega-
cje lokalnych samorządów, insty-
tucji i  organizacji.  Kwiaty przed 
pomnikiem złożył m.in. zastępca 
prezydenta Wejherowa Arkadiusz 
Kraszkiewicz.

Źródo: UM Wejherowo

W hołdzie ofiarom zbrodni piaśnickiej
WEJHEROWO | Z okazji Miesiąca Pamięci Narodowej przy Pomniku w Piaśnicy odbyły się główne 
uroczystości patriotyczno-religijne. Piaśnica to największe, po Sztutowie, miejsce kaźni ludności 
polskiej na Pomorzu w okresie II wojny światowej.
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RPP.6721.13.2024.AK                                                                                                                                Rumia, dnia 19.04.2024 r.

OGŁOSZENIE

o wyłożeniu do publicznego wglądu projektów miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego miasta Rumi 

Na podstawie art. 17 pkt 9 i 11 oraz art. 27 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U.2023.977 t.j. ze zm.), w związku 

z art. 67, ust. 3, pkt 4 ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw (Dz. U.z 2023 

r. poz. 1688), art. 21 ust. 2 pkt 2 i 7, art. 30, art. 39 ust.  1 pkt 2-5, art. 46 pkt 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego 

ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na środowisko (Dz.U.2023.1094 t.j. ze zm.),

zawiadamiam o: 

• wyłożeniu do publicznego wglądu projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Rumi w rejonie ul. Sabata - ETAP I wraz  

z prognozą oddziaływania na środowisko; 

• wyłożeniu do publicznego wglądu projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego uchwalonego uchwałą Nr XIII/170/2019 Rady 

Miejskiej Rumi z dnia 30 października 2019 r. w rejonie ul. Sobieskiego wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

w dniach od 26.04.2024 r. do 31.05.2024 r.

w siedzibie Urzędu Miasta, przy ul. Sobieskiego 7 w Rumi, w pokoju nr 200, w godzinach pracy urzędu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Miasta Rumi. Infor-

macje o ww. dokumentach zostały umieszczone w publicznie dostępnym wykazie danych o dokumentach zawierających informacje o środowisku i jego ochronie, 

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Rumi. 

W celu umożliwienia udziału społeczeństwa w opracowaniu projektów  zostanie przeprowadzona dyskusja publiczna nad przyjętymi w projektach rozwiązaniami 

w sali nr 100 tut. urzędu w dniu 13.05.2024 r. o godzinie 16.00. 

Każdy ma prawo składania uwag i wniosków. Uwagi i wnioski do ww. projektów mogą być składane w formie pisemnej do dnia 17.06.2024 r. na adres: 

Urząd Miasta Rumi 

ul. Sobieskiego 7

84-230 Rumi

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag jest Burmistrz Miasta Rumi. 
Ustalenie terminu udostępnienia projektów dokumentów pod numerem telefonu 58 679 65 45, 58 679 66 45,
Projekty ww. dokumentów są możliwe do wglądu w formie elektronicznej na stronie pod adresem: 
www.bip.rumia.pl – zagospodarowanie przestrzenne – dokumenty planistyczne wyłożone do publicznego wglądu
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Wojownik z Milwina z trofeum Shurikena
NINJA WARRIOR | Wielkie zaskoczenia, pełno adrenaliny – tak wyglądał niesamowity finał telewizyjnego show Ninja Warrior Polska.

Pierwszy etap finału mocno uszczuplił grono finali-
stów. Z 24 zawodników tylko ośmiu ukończyło pierw-
szy etap finału, a pod Górę Midoryiama dotarło jedynie 
dwóch – Wiktor Wójcik oraz Jan Tatarowicz, który po-
chodzi z Milwina a na co dzień trenuje w Wejherowie. 
Stawka była ogromna, bo dwójka śmiałków walczyła  
o nagrodę główną, czyli czek o wartości 200 tysięcy zło-
tych, prestiżową statuetkę Shurikena i tytuł pierwszego 
polskiego Ninja.

Na pierwszy ogień poszedł Wiktor Wójcik, który po-
stanowił narzucić wysokie tempo, ale później zapłacił 
za to frycowe. Pod koniec zabrakło mu energii i niestety 
nie dotarł na szczyt. Inaczej było w przypadku Tataro-
wicza. Dosłownie wbiegł na Górę Midoriyama, choć  
w momencie naciśnięcia przycisku zapaliło się czer-
wone światło i o sukcesie miały decydować ułamki 
sekund.

Po chwili oczekiwania wszystko stało się jasne! Jan 
Tatarowicz przeszedł do historii jako pierwszy Polak 
oraz jedenasty człowiek na świecie, który zdobył Górę 
Midoryiamę, wspinając się po 21 metrowej linie w 25 
sekund.

Przemysław Schenk

- Konkurencja z różnych zakątków Europy: 
Chorwacja, Serbia, Włochy, Niemcy, Belgia, 
Węgry i wiele innych. Mistrzostwa Europy 
dały lekcje pokory, pokazały ile wsparcia 
mamy w sobie nawzajem, że nie ma rzeczy 
niemożliwych i razem możemy wszystko. 
Dziękujemy za ogromny wkład pracy trene-
rom i choreografom oraz rodzicom - SPIN 
family bez których ten wyjazd byłby niemoż-
liwy i nie przyniósłby takich wyników. Cięż-
ka praca zdecydowanie popłaca! Jesteśmy 
zmotywowani i gotowi na kolejne przygody 
i rywalizację turniejową. Następne zawody 
już w przyszłym tygodniu- relacjonują po 
zawodach tancerki i trenerzy.

Do Polski młodzież wróciła z 3-krotnym 

tytułem Mistrza Europy, 1 tytułem wice 
Mistrza Europy i 3-krotnym tytułem II wice 
Mistrza Europy. Wszystkie choreografie 
grupowe stanęły na podium. Do zespołu 
należą łącznie 44 tancerki i 1 tancerz.

Trener i choreograf Główny: Marta Czyż-
-Brunka

Choreograf: Michał Paczuski
Taniec klasyczny: Tatiana Rozankiewicz
Akrobatyka: Aleksander Waszkiewicz
WYNIKI:
Maja Skiba solo jazz junior (obroniony ty-

tuł Mistrzyni Europy z poprzedniego roku)
SPINKI JUNIORS formacja jazz junior
SPINKI KIDS mini formacja jazz junior
SPINKI ADULTS formacja modern adult

SPINKI ADULTS formacja jazz adult
SPINKI ADULTS mini formacja jazz 

adult
SPINKI KIDS formacja modern junior
5 msc Aleksandra Grubba & Julia Cnota 

duet jazz youth
7 msc Maja Mikucka & Kamila Klimek 

duet modern youth
8 msc Maja Skiba solo modern junior
10 msc Anna Trawińska & Martyna  

Jaroszewicz duet modern junior
11 msc Helena Otolska solo jazz junior

Źródło: Zespół Tańca SPIN - MOSiR 
Rumia
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Taneczne Mistrzostwa 
Europy Skövde w Szwecji

TANIEC | Młode tancerki i tancerz Zespołu Tańca Spin z Rumi wróciły z Mistrzostw Europy, na 
których zdobyły trzy tytuły mistrzowskie. Konkurencja była na bardzo wysokim poziomie, ale 
mimo tego zespół stawał kilkukrotnie na podium.

Przez trzy dni na parkietach hal sportowych w redzkich szkołach 
walczyło 28 zespołów, 18 w kategorii OPEN, 5 w kategorii 45+ oraz  
5 w kategorii 50+. Najlepszą drużyną w kategorii OPEN okazał się 
Urząd Miasta Milicz, w kategorii 45+ Urząd Gminy Stare Pole, nato-
miast w kategorii 50+ Starostwo Powiatowe Człuchów. Superpuchar 
zdobył zespół z Urzędu Gminy Stare Pole. W mistrzostwach zagrały 
dwie drużyny z Redy, a zadebiutowała m. in. drużyna Starostwa Powia-
tu Wejherowskiego.

- Impreza od lat cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem, to nie 
tylko rywalizacja sportowa, ale też czas na wymianę doświadczeń 
zawodowych - mówi dyrektor MOSiR Reda Jerzy Conradi. - Gratu-
lujemy wszystkim siatkarzom-samorządowcom i do zobaczenia za 
rok - dodaje.

Organizatorem turnieju był Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  
w Redzie oraz Urząd Miasta Reda.

Szczegółowe wyniki mistrzostw oraz klasyfikacja znajdują się na stro-
nie internetowej www.mosir.reda.pl.

Źródło: UM Reda

XXVI Mistrzostwa Polski 
Pracowników Samorządowych
SIATKÓWKA | W Redzie odbywały się XXVI Mistrzostwa Polski Pracowników  
Samorządowych w Piłce Siatkowej.
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W tych zawodach brała udział czteroosobowa reprezenta-
cja klubu KTS-K GOSRiT Luzino. Najlepiej z nich zapre-
zentowała się Agata Drewa, która rywalizowała w kategorii 
kadet starszy (50kg). 
Mieszkanka Gościcina dotarła do finału, gdzie zmierzyła 
z zawodniczką z Warszawy, Klaudią Głowińską. Niestety 
przegrała, ale wracała z Będzina ze srebrnym medalem.
- W Mistrzostwach Polski kadetów kick-light oraz w Mi-
strzostwach Polski pointfighting i light contact juniorów, 
seniorów i weteranów najlepszy wynik na tej imprezie 
osiągnęła zawodniczka KTS-K GOSRiT Luzino, Agata 
Drewa. Serdeczne gratulacje dla całego teamu – czytamy 
na oficjalnym profilu GOSRiT Luzino, w mediach społecz-
nościowych.
Przemysław Schenk

WICEMISTRZOSTWO POLSKI
DLA AGATY DREWY
KICKBOXING | W Będzinie rywalizowano w ramach Mi-
strzostw Polski Kick Light Kadetów Młodszych i Star-
szych w kickboxingu.

fot. GOSRiT Luzino Facebook
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W ostatnim meczu Gryf wykazał się charakte-
rem, doprowadzając do remisu, pomimo grania 
w dziewiątkę. Tym razem w meczu, w ramach 
23 kolejki IV Ligi Pomorskiego ZPN, Grzegorz 
Niciński przeciwko Chojniczance desygnował 
do gry następujący skład: Łukowicz (BR), Kątny 
Godlewski, Idzi, Leske ©, Koszałka, Kozakowski, 
Iwański, Pranck, Rompca, Kwidziński. Ławka re-
zerwowych: Wika (BR), Bluma, Maszota, Jarząb.
Ostatecznie to szala zwycięstwa przechyliła się 
na stronę Gryfa Wejherowo, który zwyciężył 3:4, 
a dla gości gole strzelali: Leske, Iwański, Idzi 
oraz Kwidziński. Obecnie drużyna z Wejherowa 
zajmuje ósme miejsce w tabeli, z dorobkiem 35 
punktów.
W najbliższą sobotę podopieczni Grzegorza  
Nicińskiego na własnym stadionie podejną ze-
spół Anioły Garczegorze.
Przemysław Schenk

UDANY WYJAZD GRYFA
PIŁKA NOŻNA | Piłkarze Grzegorza Nicińskiego pojechali do Chojnic, aby zmierzyć się  
z tamtejszą Chojniczanką II. Trener Wejherowian mógł być zadowolony z podopiecznych.

fot. pixabay.com

Judo wywodzi się z japońskiej sztuki samoobrony  
o nazwie jū-jutsu i powstało w okresie Edo w latach 
1603-1868. Twórcą tej sztuki jest Jigorō Kanō a umie-
jętności, których nauczał w tamtych czasach wyko-
rzystywano m.in. przy dokonywaniu aresztowań.

Na zawodach odbędą się pojedynki dla dzieci w wieku:
Dzieci mini (U10): Chłopcy: 2016-2017, Dziewczy-
ny: 2015/2016/2017
Dzieci młodsze (U12): Chłopcy: 2014-2015, Dziew-
czyny:2012/2013/2014
Dzieci (U13): Chłopcy 2012-2013
Rejestracja na zawody odbywa się WYŁĄCZNIE 
poprzez platformę rejestracyjną https://turnieje-
judo.pl. Rejestracji dokonują wyłącznie trenerzy 
lub osoby upoważnione z ramienia klubu. Sposób 
postępowania (rejestracja użytkownika platformy, 
zgłaszanie uczestników) opisane są w sekcji "Po-
moc" platformy rejestracyjnej. Pytania/uwagi do-
tyczące rejestracji można zgłaszać bezpośrednio 
na platformie ("Formularz kontaktowy") lub przez 
e-mail rejestracja@turniejejudo.pl.
Rejestracja możliwa jest wyłącznie do ŚRODY - 
24.04.2024, do godziny 22:00 (LIMIT - 500 zawod-
ników)
Wpisowe: 80 zł od zawodnika/czki zarejestrowane-
go do dnia 24 kwietnia (środa), do godziny 22:00, 
100 zł od zawodnika/czki - zarejestrowanego po 
wyznaczonym terminie lub w poza panelem reje-
stracyjnym (tylko w przypadku nie przekroczenia 
LIMITU) możliwość wpłaty startowej do czwartku 
25.04 na konto klubu www.judodragon.pl. Nr konta 
w zakładce - Kontakt.
Startowe opłaca tylko trener/kierownik klubu w biu-
rze zawodów, zostawia zgody na udział w turnieju  
i pobiera karty z kodem zawodników.
Na ważenie należy zgłosić się z kartą pobraną przy 
weryfikacji.
Nie zezwala się na ważenie zawodniczek i zawodni-
ków bez odzieży.

Podczas ważenia zawodniczka musi mieć na sobie 
bieliznę osobistą a zawodnik spodenki.

ZASADY UCZESTNICTWA / SYSTEM ROZ-
GRYWANIA ZAWODÓW
1. Zawody zostaną rozegrane na 6 polach walki.
2. Każdy uczestnik powinien posiadać ubezpiecze-
nie NNW, pisemną zgodę rodziców/opiekunów na 
udział w sędziowanym randori.
3. Dzieci z rocznika 2016 i starsze powinny posiadać 
sportowe badania lekarskie.
4. Za posiadanie badań odpowiedzialny jest trener 
klubowy oraz klub.
5. Zawody zostaną przeprowadzone systemem 
zgodnie z liczbą zgłoszonych zawodników w kate-
gorii wagowej i wiekowej.
6. Zawody zostaną przeprowadzone zgodnie z obo-
wiązującymi przepisami sędziowskimi, przepisami 
małego judo i aktualnym Regulaminem Sportowym 
PZ Judo.
Turniej odbędzie się 27 kwietnia w Hali Sporto-
wej PZS nr 4 w Wejherowie. Organizatorem jest 
Uczniowski Klub Sportowy „TEAM Dragon” Wejhe-
rowo. Turniej dofinansowany ze środków Starostwa 
Powiatowe w Wejherowie oraz Miasta Wejherowo.
Monika Fischer

I Turniej Judo Dzieci
JUDO | Już za tydzień odbędzie się wyczekiwany Turniej Judo dla dzieci 
w Wejherowie. Na matach staną zawodnicy z całej Polski, którzy zmierzą 
się na 6 polach walki. Zapisy trwają.
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Przegrali po wyrównanej walce
PIŁKA RĘCZNA | Mimo największych starań Tytani Wejherowo ulegli liderowi tabeli w sobotnim 
meczu, przegrywając 23:29 (11:17) z E.Link Gwardią Koszalin.

W minioną sobotę Tytani spotkali się na Hali PZS nr 4 
w Wejherowie z liderem tabeli E.Link Gwardią Koszalin. 
Przeciwnicy wyjechali z Wejherowa z 19. zwycięstwem  
w garści i 57. punktami. Tytani natomiast zaliczyli 8. poraż-
kę na tle 20. rozegranych meczy a na swoim koncie mają 36 
punktów. Ostatnie spotkanie przyczyniło się do spadku z 4. 
na 6 miejsce w ligowej tabeli.

Karne zostały naliczone w liczbie 6 dla Tytanów, z czego 
4 były trafione. Gwardii przyznano 3 rzuty, które były 
100% trafne.

Skład Tytanów: Nowosad, Kreft, Cholcha (1) -  
Maćkowiak (6), Rompa (5), Warmbier (5), Bach (2), Iwa-
nowski (2), Koss (1), Wicon (1), Pohnke, Nowociński.

- Gratuluję przeciwnikom, którzy wygrali zasłużenie to 
spotkanie, bo są lepszą drużyną. Mecz mi się bardzo po-
dobał, widząc duże zaangażowanie młodych zawodników. 
Fajnie się postawili w tym meczu. Gwardia jest naprawdę 
mocną drużyną, mają bardzo wyrównaną kadrę, silnych 
zawodników, bardzo mocne rzuty z drugiej linii i dobrych 
skrzydłowych. Cały zespół jest bardzo dobry. Wracając 
do Tytanów, my musimy nad sobą popracować dalej. Nie 
można powiedzieć, że się położyliśmy, że byliśmy słabszą 
drużyną bo chłopaki naprawdę mocno się zaangażowali  

w ten mecz. Przed nami kilka kolejnych spotkań, w których 
musimy powalczyć o punkty - przyznaje trener Tytanów 
Rober Wicon.

- Każdy mecz z Tytanami jest wyrównany. W dwumeczu 
pokazali, że są bardzo niewygodnym przeciwnikiem. Ja za-
wsze z niepokojem jadę do Wejherowa, do Tytanów, bo gra 
się z nimi bardzo ciężko. Te mecze są bardzo emocjonujące. 
Chce pogratulować Robertowi za to, jaką pracę wykonuje 
bo widać, że Tytani z roku na rok idą w coraz lepszym kie-
runku, co można było doskonale zauważyć w tym meczu. 
Zabrakło im kilku podstawowych zawodników, na boisko 
weszli młodsi i potrafili zagrać z nami jak równy z rów-
nym. Gratuluje Tytanom meczu, zagrali bardzo fajną piłkę, 
szybką, dynamiczną i to jeszcze fair. Rzadko się zdarza, że 
mecze z „odwiecznymi rywalami”, bo rywalizujemy ze sobą 
już bardzo długo, odbywają się w tak czystej atmosferze. 
Trzymamy również kciuki by kontuzje jak najszybciej się 
zagoiły i Tytani mogli grać dalej w pełnym składzie - po-
wiedział Piotr Stasiuk trener Gwardii Koszalin.

Następny mecz Tytani rozegrają z MKS Bodega Gru-
dziądz, 20 kwietnia w Zespole Szkół Ogólnokształcących 
nr 5 w Grudziądzu o godz. 16:00.

Monika Fischer



REKLAMA 2/2023/PR-Media-Group/RL


